

## HOUSE OF COMMONS

Wednesday, May 5, 1869

The Speaker took the Chair at three o'clock.

## AMERICAN SALT

Mr. M. C. Cameron (Huron South) presented some petitions praying for the imposition of Customs duty on American salt entering the Canadian market—one of them being signed by 63 of the 82 members of the Ontario Legislature.

## PRIVATE BILLS

Mr. Bowman presented the third report of the Standing Orders Committee. The Committee recommended that the time for receiving petitions for Private Bills which expires to-morrow, be extended till the 17th inst. He moved accordingly.—Carried.

Mr. Magill introduced a Bill to amend the Act respecting the inspection of raw hides and leather. He said that the object was to extend the inspection to calfskins.

## TELEGRAPH

Hon. Mr. Holton, in the absence of Mr. Galt, introduced a Bill to revive and extend the Act incorporating the Canadian and British Telegraph Company and to change the name of the Company.

## YARMOUTH ELECTION

The Speaker intimated that he had received from the Clerk of the Crown in Chancery a certificate of the election of Francis Killam, Esq., for Yarmouth.

Mr. Killam was then introduced by Mr. Savary and Mr. E. M. McDonald, and took his seat.

## THE PUBLIC DEBT

Mr. Masson (Soulanges) enquired whether that portion of the debt of the former Province of Canada—created for the redemption of seigniorial rights—is included in the amount, in excess of the sixty-two and a-half millions of debt, for which the Dominion is liable?

Hon. Mr. Rose was understood to reply that the liability in question was included in the debt, and would form a portion of the excess.

96068—12½

## CHAMBRE DES COMMUNES

Le mercredi 5 mai 1869

L'Orateur occupe le fauteuil à 3 heures.

## LE SEL AMÉRICAIN

M. M. C. Cameron (Huron Sud) présente quelques pétitions réclamant l'imposition de droits de douane sur le sel américain entrant sur le marché canadien—l'une d'entre elles est signée par 63 des 82 députés du Parlement de l'Ontario.

## LES BILLS PRIVÉS

M. Bowman présente le troisième rapport du Comité sur le Règlement. Le Comité recommande la prolongation jusqu'au 17 de la période pendant laquelle on peut recevoir des pétitions introductives de bills privés, période qui prend fin demain. Il propose une motion en ce sens. Adoptée.

M. Magill introduit un Bill pour amender la Loi relative à l'inspection des peaux et du cuir. Il explique qu'il s'agit d'étendre cette inspection aux peaux de veaux.

## LE TÉLÉGRAPHE

L'hon. M. Holton, en l'absence de M. Galt, introduit un Bill pour relancer et étendre la Loi constituant en corporation la Compagnie de télégraphe canadienne et britannique et pour changer le nom de cette compagnie.

## L'ÉLECTION DE YARMOUTH

L'Orateur signifie qu'il a reçu du Greffier de la Couronne à la Chancellerie un certificat de l'élection de M. Francis Killam, à Yarmouth.

M. Killam est alors introduit par MM. Savary et E. M. McDonald, et s'installe à son siège.

## LA DETTE PUBLIQUE

M. Masson (Soulanges) demande si cette partie de la dette de l'ancienne Province du Canada provoquée par le rachat des droits de tenures est comprise dans la somme, dépassant les 62.5 millions, dont le Dominion est redevable.

L'hon. M. Rose semble indiquer dans sa réponse que l'engagement en question est compris dans la dette, et formera une partie de l'excédent.